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ZAPISNIK  
SA 19. SJEDNICE VMO BANDEROVO 

 
održane dana 24. veljače 2025. (ponedjeljak) s početkom u 16,30 sati u prostorijama MO Banderovo, 
Rudolfa Tomšića 15. 

 
Sjednici su bili nazočni: 

- Siniša Malčić, predsjednik VMO  
- Velimir Horvat, zamjenik predsjednika VMO 
- Saša Beslemović, član VMO 
- Danijel Simčić, član VMO 
- Auzilija Maligec, članica VMO 
- Đulijana Desanti, tajnica MO 
 

Sjednici nisu bili nazočni: 
-  

Usvajanje zapisnika sa 18. sjednice VMO Banderovo održane 27. siječnja 2025.godine: 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen.  
 
Sjednicu je otvorio predsjednik Vijeća MO Siniša Malčić i predložio slijedeći dnevni red kako slijedi: 

 
DNEVNI RED 

 

1. Komunalna problematika 
2. Razno 

 

AD – 1 – KOMUNALNA PROBLEMATIKA 
AD – 1 – 1  
U 2024. godini izvršeno je mjerenje prometa u Ulici Corrada Ilijasicha, vozila, ali ne i broj pješaka koji 
ovuda cirkuliraju. Zbog velikog broja prolaznika, što djece, učenika, građana potrebno je radi njihove 
sigurnosti postaviti usporivače prometa i to između kbr. 3 i 5 i nizbrdo u Ogulinskoj ulici kod kbr. 17. Osim 
toga na istoj lokaciji, zbog nepreglednosti je potrebno izmjestiti pješački prijelaz za pet metara niže. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Dostaviti zahtjev Komunalnom sustavu i Rijeka plus. 
 
AD – 1 – 2  
U Vukovarskoj ulici kod OŠ/SE Gelsi potrebno je postaviti kameru za mjerenje brzine, jer bez obzira na 
usporivače prometa mnogi vozači premašuju dozvoljenu brzinu što dovodi u opasnost pješake. Osim te 
lokacije Vijeće podržava postavljanje kamere i u Ulici Braće Branchetta. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Uputiti zahtjev Policijskoj upravi PGŽ, Rijeka. 
 



 
 
AD – 1 – 3 
U Vukovarskoj ulici kod kbr. 21 prema parku na nogostupu je jako loše izvedeno postavljanje rampe za 
invalide, jer kamena ploča strši i ne prati kosinu. 
 

Zaključak:  

 Vijeće je primilo na znanje. Proslijediti prigovor na izvedene radove Rijeka plus. 
 
AD – 1 – 4  
Na Medicinskom fakultetu se nastavlja sa okupljanjima studenata. U prostorijama FOSS-a na 
Medicinskom fakultetu Sveučilišta u Rijeci, Ulica Braće Branchetta 20/1 najavljeno je novo druženje za 
subotu, 08. ožujka od 21 do 04 sata i planirano je okupljanje do 40 studenata.  
 
Zaključak:  

 Vijeće je primilo na znanje i nije suglasno, ne podržava takva okupljanja. Proslijediti 
prigovor Medicinskom fakultetu, Sveučilištu u Rijeci i načelniku PU PGŽ, Rijeka.  

 

AD – 1 – 5  
U Ogulinskoj ulici, Ulici Rudolfa Tomšića i Velebitskoj kod spremnika za komunalni otpad stalno je sve 
puno otpada, a nakon što se isprazne spremnici ništa se na počisti. Primijećeno je da se otpad dovozi 
vozilima i pune se spremnici, pa je potreba za češćim pražnjenjem istih. 
 

Zaključak: 

 Vijeće je primilo na znanje. Proslijediti prigovor i zahtjev KD Čistoća. 
 
 

AD – 2 – RAZNO 
AD – 2 – 1  
Od ponedjeljka, 10. do 28. ožujka 2025. godine zaprimati će se prijedlozi za uređenje i održavanje 
objekata komunalne infrastrukture (Male komunalne akcije) za 2026. godinu. Prijedlozi za uređenje i 
održavanje objekata komunalne infrastrukture mogu se dostavljati osobno, poštom, e-mailom u sjedišta 
mjesnih odbora. 
Predlagati se mogu manji komunalni zahvati kao što su: izgradnja dječjih igrališta, uređenje zelenih 
površina, parkirališta, postave autobusnih čekaonica, postave tijela javne rasvjete, sanacija postojećih 
prometnica, uređenje kolnika, izrada nogostupa, uređenje prometne signalizacije i tehničkih elemenata 
cesta, sanacija divljih deponija i sl.  
Na temelju pristiglih prijedloga, vijeća mjesnih odbora izradit će program i utvrditi prioritete u rješavanju 
koji će po njihovom usvajanju na Gradskom Vijeću činiti sastavni dio Plana raspodjele sredstava za 
prioritetno održavanje objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području mjesnih odbora u 2026. 
godini.  
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje.  
 
 
Sjednica je završila u 18 i 15 sati. 
 
 
Ovaj zapisnik sastoji se od 2 (dvije) stranice. 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                                            Predsjednik Vijeća MO: 
                       Đulijana Desanti                                                                             Siniša Malčić  

 


